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 Ärendelista 

§1 Val av justerare  
§2 Tillkännagivande av justering  
§3 Information från socialdirektör Catarina Odenberg och 

socialnämndens ordförande Ingrid Landin (MP) 
 

§4 Information från kommunstyrelsen  
§5 Information och meddelanden från kommunrevisorerna 2025  
§6 Information från Kommunalförbundet sjukvård och omsorg i 

Norrtälje 
 

§7 Beslut om antagande av Översiktsplan 2050 Norrtälje kommun  
§8 Beslut om antagande av fördjupning av översiktsplanen för 

Norrtälje stad 
 

§9 Revidering av nu gällande bestämmelser om ersättning till 
kommunala förtroendevalda i Norrtälje kommun 

 

§10 Kapitaltäckningsgaranti Tiohundra AB  
§11 Investering - Kärl för förpackningsinsamling i småbostadshus  
§12 Antagande av Jordbruksmarksstrategi för Norrtälje kommun  
§13 Svar på interpellation från Andrea Kronvall (SD) angående 

vänthallen vid Hallstaviks busstation till kommunstyrelsens 
ordförande Ulrika Falk (S) 

 

§14 Fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) angående 
erbjuda kostnadsfria vattenprov på Rådmansö från Karl-Göran 
Edberg (SD) 

 

§15 Motion från Andrea Kronvall (SD) och Karl-Göran Edberg (SD) 
Systematisk inventering och tillsyn av enskilda avloppslösningar i 
Norrtälje kommun – för bättre hälsa, miljö och för att förebygga 
LAV 6 

 

§16 Hamed Abbasi (SD) avsägelse av uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige 

 

§17 Maria Gerlofson (MP) avsägelse av uppdrag som ersättare i bygg- 
och miljönämnden från och med den 28 april 2025, samt val av ny 
ersättare 

 

§18 Frida Ranft (S), avsägelse av uppdrag som ledamot i styrelsen för 
Norrtälje Energi AB med dotterbolag, samt val av ny ledamot 

 

§19 Val av fyra huvudmän i Roslagens Sparbank till och med 
årsstämma 2029 vars mandatperiod utgår vid årsstämma 2025 

 

§20 Meddelanden - anmäls i kommunfullmäktige  
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Votering 1  
§ 7 

Votering 2 
§ 12 Närvaro- och voteringslista 

Kommunfullmäktige 17 februari 2025 
Närvaro 
§§1-20 

Tjänstgörande 
ersättare Jäv 

 Ja        Nej      Avstår   Ja       Nej       Avstår 

 

  

Wennerfors Åsa, Ordförande L 1-20 Lenneke 
Sundblom (S) §8  Ja   Ja   

Sundblom Lenneke, 1:e vice ordförande S 1-20   Ja   Ja   
Karlsson Sören, 2:e vice ordförande SD 1-20    Nej   Nej  
Roxell Eva, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  

Tjörnhammar Staffan, Ledamot M 1-8, 10-20 Mats Albrektsson 
(M) §9 §9  Nej   Nej  

Lewerentz Ann, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Lindblad Söderman Ann-Charlotte, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  

Brodin Roland, Ledamot M  Sören Forslund 
(M) §§1-20        

Jansson Jörgen, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Hiort af Ornäs Linda, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Matsson Nils Björn Christer, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Jansson Kjell, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Fekete Strokirk Cecilia, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Viktorsson Albin, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
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Votering 1  
§ 7 

Votering 2 
§ 12 Närvaro- och voteringslista 

Kommunfullmäktige 17 februari 2025 
Närvaro 
§§1-20 

Tjänstgörande 
ersättare Jäv 

 Ja        Nej      Avstår   Ja       Nej       Avstår 

 

Tagesson Annette, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Malmström Åsa, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  
Wetterström Bo Hampus Martin, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  

Hagström Kenneth, Ledamot M  Gail Watt (M) §§1-
20        

Tjörnhammar Janeth, Ledamot M 1-20    Nej   Nej  

Lodenius Per, Ledamot C  Patrik Dahl (C) 
§§1-20        

Wärlinder Åsa, Ledamot C 1-20   Ja   Ja   
Lundqvist Tommy, Ledamot C 1-20   Ja   Ja   
Eneroth Anna, Ledamot C 1-20   Ja   Ja   
Beronius Robert, Ledamot L 1-20   Ja   Ja   
Andersson Hans Erik, Ledamot L 1-20   Ja   Ja   
Fredriksson Louise, Ledamot L 1-20   Ja   Ja   
Imeryd Thomas, Ledamot KD 1-20    Nej   Nej  
Sjöblom Michael, Ledamot KD 1-20    Nej   Nej  
Falk Ulrika, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
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Votering 1  
§ 7 

Votering 2 
§ 12 Närvaro- och voteringslista 

Kommunfullmäktige 17 februari 2025 
Närvaro 
§§1-20 

Tjänstgörande 
ersättare Jäv 

 Ja        Nej      Avstår   Ja       Nej       Avstår 

 

Jansson Karl-Olov, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Stymne Bratt Hanna, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Srndovic Aleksandar, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Jonsson Per Anders, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Lundgren Margareta, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Andersson Robin, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Markström Ingrid, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Larsson Henning, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   

Ranft Frida, Ledamot S 1-12 Maija Kohtanen 
(S) §§ 13-20  Ja   Ja   

Andersson Conny, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Erdtman Catharina, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Sundberg Knut Lars Olov, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Svenander Ann-Charlotte, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   

Lönnqvist Robert, Ledamot S  Anders Lindén (S) 
§§1-20        

Ländin Anette, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
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Votering 1  
§ 7 

Votering 2 
§ 12 Närvaro- och voteringslista 

Kommunfullmäktige 17 februari 2025 
Närvaro 
§§1-20 

Tjänstgörande 
ersättare Jäv 

 Ja        Nej      Avstår   Ja       Nej       Avstår 

 

Granström Marcus, Ledamot S 1-20   Ja   Ja   
Hilwëyn Jessica, Ledamot V 1-20   Ja   Ja   
Söderblom Anna, Ledamot V 1-20   Ja   Ja   

Wedberg Malin, Ledamot V 1-10 

Miriam 
Anglemark-

Jansson (V) §§ 
11-20  

 Ja      

Rydstrand Milla, Ledamot MP 1-20   Ja   Ja   

Hagstedt Andreas, Ledamot MP  Anja Lundin (MP)  
§§ 1-20        

Kronvall Andrea, Ledamot SD 1-8, 10-20 Björn Sandberg 
(SD) §9 §9  Nej   Nej  

Heitmann Jacob, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
Canhasi Britt-Mari, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
Edberg Karl-Göran, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  

Ekström Dennis, Ledamot SD 1-8 Leif Bertilson (SD) 
 §§ 9-20   Nej     

Sandberg Tina, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
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Votering 1  
§ 7 

Votering 2 
§ 12 Närvaro- och voteringslista 

Kommunfullmäktige 17 februari 2025 
Närvaro 
§§1-20 

Tjänstgörande 
ersättare Jäv 

 Ja        Nej      Avstår   Ja       Nej       Avstår 

 

Harvidsson Roger, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
Abbasi Hamed, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
Kjelldahl Morgan, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
Högbom Thomas, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
Geijer Mats, Ledamot SD 1-20    Nej   Nej  
Forslund Sören, Ersättare M 1-20    Nej   Nej  
Isaksson Elliot, Ersättare M          
Gudmunds Burström Janet, Ersättare M          
Mattsson Jonny, Ersättare M          
Modenius Camilla, Ersättare M          
Burström Hans Curt, Ersättare M          
Watt Gail, Ersättare M 1-20    Nej   Nej  
Albrektsson Mats, Ersättare M 1-20         
Dahl Patrik, Ersättare C 1-20   Ja   Ja   
Christman Jacob, Ersättare C 1-20         
Frisk Christina, Ersättare L 1-20         
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Votering 1  
§ 7 

Votering 2 
§ 12 Närvaro- och voteringslista 

Kommunfullmäktige 17 februari 2025 
Närvaro 
§§1-20 

Tjänstgörande 
ersättare Jäv 

 Ja        Nej      Avstår   Ja       Nej       Avstår 

 

Åkerberg Salmin Nicklas, Ersättare L 1-20         
Karlström Bengt, Ersättare KD 1-20         
Baz Merve, Ersättare KD 1-20         
Tabbouche Nora, Ersättare S          
Lidén Anders, Ersättare S 1-20   Ja   Ja   
Kohtanen Maija Heleena, Ersättare S 1-20         
Salo Johannes, Ersättare S          
Kjelldahl Almqvist Susanne, Ersättare S 1-20         
Nyman Sverker, Ersättare S 1-20         
Ljusner Jessika, Ersättare S          
Berglund Roger, Ersättare S 1-20         
Sundström Margareta, Ersättare S 1-20         
Anglemark Jansson Miriam, Ersättare V 1-20      Ja   
Karami Ghazaleh, Ersättare V 1-20         
Skogberg Lundin Anja, Ersättare MP 1-20   Ja   Ja   
Rosengren Katarina, Ersättare MP 1-20         
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Votering 1  
§ 7 

Votering 2 
§ 12 Närvaro- och voteringslista 

Kommunfullmäktige 17 februari 2025 
Närvaro 
§§1-20 

Tjänstgörande 
ersättare Jäv 

 Ja        Nej      Avstår   Ja       Nej       Avstår 

 

Bertilson Leif, Ersättare SD 1-20       Nej  
Teir Mikael, Ersättare SD          
Noaksson Peter, Ersättare SD          
Sandberg Björn, Ersättare SD 1-20         
Ekekihl Helena, Ersättare SD 1-20         
Sedelius Peter, Ersättare SD 1-20         
Totalt antal närvarande ledamöter: 56 
Totalt antal närvarande ersättare: 23 
Totalt antal närvarande förtroendevalda: 79 

Ja: 31 
Nej: 30 
Avstår: 0 

Ja: 31 
Nej: 30 
Avstår: 0 
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§1      

Val av justerare 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar utse Patrik Dahl (C) och Albin Viktorsson (M) att tillsammans 
med ordföranden justera dagens protokoll. 

Beslutande sammanträde 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta utse Patrik Dahl (C) och Albin 
Viktorsson (M) att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll, och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detta. 
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§2      

Tillkännagivande av justering 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att digital justering äger rum den 25 februari 2025 kl. 13:00. 

Justerarna får protokollet sig tillsänt i förväg via e-post för att ges möjlighet att läsa igenom 
före justering. Det antecknas att dagens fullmäktigesammanträde i laga ordning kungjorts 
och att kungörelsen översänts till fullmäktiges samtliga ledamöter och ersättare inom 
lagstadgad tid, samt lagts ut på kommunens hemsida. 
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§3      

Information från socialdirektör Catarina Odenberg och 
socialnämndens ordförande Ingrid Landin (MP) 

Beslut 

Kommunfullmäktige noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Socialdirektör Catarina Odenberg och socialnämndens ordförande Ingrid Landin (MP) har 
bjudits in för att informera samt svara på frågor om socialförvaltningens verksamhet.  

Ingrid Landin (MP) informerar om vilka typer av ärenden socialnämnden hanterar och 
lämnar därefter över ordet till Catharina Odenberg som är nytillträdd socialdirektör i 
kommunen sedan årsskiftet. 

Vederbörande påpekar att socialnämndens verksamhet är till för invånare och bedrivs med 
hänsyn till individens rätt till delaktighet och inflytande och med ett barnrättsperspektiv. 
Nämndens insatser är individuellt anpassade och ska syfta till ett självständigt, värdigt och 
tryggt liv. 

Förvaltningen har två stora avdelningar, avdelningen barn och vuxna respektive 
avdelningen försörjning och arbete, vilka möter kommuninvånare samt en tredje avdelning, 
avdelningen stöd och utveckling, som stöttar de andra två. Under dessa avdelningar finns 
olika enheter såsom exempelvis enheten för ekonomiskt bistånd, familjerättsenheten, 
öppenvården och enheten för strategi och utveckling. 

Catharina Odenberg nämnder även det uppdrag man fått om att se över utredningstiderna 
för barn- och ungdomsutredningar. Vederbörande meddelar vilka tänkta åtgärder som ska 
avhjälpa utredningstidernas längd framöver.  

Avslutningsvis besvarar Catharina Odenberg och Ingrid Landin (MP) frågor från följande 
förtroendevalda: 

Andrea Kronvall (SD), Anna Eneroth (C) och Roger Berglund (S). 
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§4      

Information från kommunstyrelsen 

Beslut 

Kommunfullmäktige noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsens ordförande, Ulrika Falk (S), tar upp kommunstyrelsens pågående arbete 
med att möta de utmaningarna med att skapa och förvalta en robust VA- försörjning i 
Norrtäljes både vidsträckt och växande landsbygds- och skärgårdskommun. Arbetet fortgår 
nu genom att man från kommunen tagit hjälp av en extern jurist för att utreda och se över 
möjligheter för olika stödåtgärder kring anläggningsavgiften. 

Vidare har man sett över möjligheten för kommunen att göra inskränkningar gällande 
verksamhetsområden och där har man kommit fram till att kommuner kan göra 
inskränkningar under vissa förutsättningar. Det ställs dock höga krav för kommunen att 
kunna ta nya beslut och bygg- och miljönämnden har därför tagit fram förnyade 
behovsbedömningar av dessa verksamhetsområden.  

Man har även sett över taxemodellens konstruktions och NVAA:s styrelse har arbetat fram 
ett nytt förslag till taxa som kommer innefatta en omfördelning med upp till 20 procents 
sänkning av taxan för småhus. Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har tagit 
initiativ till att ändra de detaljplaner som har begränsad byggrätt inom dessa 
verksamhetsområden. Detta för att möjliggöra för fler att kunna bo permanent i sina 
fastigheter efter anslutning till kommunalt VA.  

Avslutningsvis informerar Ulrika Falk (S) om att en parlamentarisk referensgrupp med 
representanter från alla partier ska tillsättas på nästa kommunstyrelsesammanträde.  
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§5     Dnr KS 2025-53 

Information och meddelanden från kommunrevisorerna 2025 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige noterar informationen till protokollet. 

2. Meddelanden anmäls och läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Ordförande i kommunrevisionen Maj Åberg Palm (M) samt vice ordförande i 
kommunrevisionen Göran Härngren (S) redogör för revisionsplan 2025 med inriktning 2026 
samt granskning gällande bidrag till föreningar. 

Maj Åberg Palm (M) informerar om att revisonen förutom årliga granskningar efter 
genomförd riskanalys kommit fram till att följande fördjupade granskningar ska utföras 
under år 2025: 

Kommunstyrelsens uppsiktsplikt, kommunens brottsförebyggande arbete, fritidshemmens 
kvalitet, arbetet med att få individer som uppbär ekonomiskt bistånd till egen 
försörjning, vuxenutbildning, utredningstider respektive uppföljning av placerade barn och 
unga. 

Göran Härngren (S) informerar därpå om granskningen gällande bidrag till 
föreningar. Utifrån genomförd granskning är revisionens samlade bedömning av kultur- och 
fritidsnämnden inte helt säkerställer en tillräcklig intern kontroll gällande hantering av bidrag 
till föreningar. Vederbörande avslutar med att presentera några av de rekommendationer 
man gett till kultur- och fritidsnämnden med anledning av genomförd granskning.  

Maj Åberg Palm (M) informerar om de för år 2026 planerade fördjupade granskningarna 
inkluderande kommunens styrning av hållbarhetsarbetet, aktiv avtalsförvaltning inköp och 
upphandling, långsiktig planering av förskole- och skolstrukturen, säkerhet i skolan, 
kommunens genomförande av integrationsstrategin samt internhyresmodellen. 

Därutöver planeras övriga granskningsinsatser under 2025 inkluderande en förstudie av 
kommunens samhällsbyggnadsprocess samt uppföljande granskningar inkluderande inköp 
och upphandling, ägarstyrning av bolag (alla bolag) samt granskning av VA-verksamheten 
(Norrtälje Vatten och Avfall AB). 
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Beslutsunderlag 

Granskning av intern kontroll vid bidragsgivning till föreningar 

Missiv - Revisionsrapport, hantering av bidrag till föreningar 

Revisionsplan 2025 med inriktning 2026 

Revisionsinsatser och revisionsplan för år 2025 och inriktning 2026 

Förstudie välfärdsbrottslighet - Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje 

Missiv - Förstudie välfärdsbrottslighet 2024 Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i 
Norrtälje 

Beslutande sammanträde 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan godkänna meddelandena och lägga 
dessa till handlingarna, och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detta. 
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§6      

Information från Kommunalförbundet sjukvård och omsorg i 
Norrtälje 

Beslut 

Kommunfullmäktige noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Ordföranden i Kommunalförbundet sjukvård och omsorg i Norrtälje (KSON), Hanna Stymne 
Bratt (S) samt vice ordförande i KSON, Hans Andersson (L) informerar om KSON:s 
pågående verksamhet. 

Hanna Stymne Bratt (S) redogör inledningsvis kort för den av KSON framtagna studie om 
folkhälsan i kommunen år 2023. Resultatet visade bland annat att man i kommunen har en 
högre medelålder än länssnittet, högre sjukskrivningstal, hög andel av begränsande 
sjukdomar och var i topp i länet vad gäller stora folksjukdomarna. Däremot visar studien att 
vi i kommunen inte känner oss så ensamma, inte är så rädda att gå ut på kvällar, känner 
oss trygga samt har hög tilltro till polis och sjukvård. 

Hanna Stymne Bratt (S) delger kommunfullmäktige om direktionens beslut att avtalet med 
Citikliniken i Norrtälje sägs upp och redogör för samordningen från KSON gällande listade 
patienter samt den övergång som sker till annan vårdgivare. 

Vidare har direktionen gett ett utredningsuppdrag gällande närakutverksamhet i Norrtälje 
Sjukhus. Syftet är att se över uppdraget om närakutverksamhet i Norrtälje kommun och ska 
som minst ha sin utgångspunkt i följande två delar:  

1. Att se om uppdraget om närakuten kan utvecklas eller förändras för att på ett bättre 
sätt möta behoven hos invånarna i Norrtälje kommun. En utgångspunkt ska vara att 
identifiera den bästa och den lägsta omhändertagandenivån.  

2. Att utreda vilken som är den bäst lämpade lokaliseringen för uppdraget, utifrån både 
utrymmesskäl, närhet till akutmottagning och kompetensförsörjning.  

Vidare informerar Hanna Stymne Bratt (S) om att från den 1 mars upphör, enligt tidigare 
beslut, Vårdval Fotsjukvård i Norrtälje kommun. och insatsen kommer att erbjudas i Vårdval 
Husläkarverksamhet med läkarinsatser inom basal hemsjukvård och avtalet för särskilda 
boenden för äldre. Remissförfarandet är detsamma, men utförare finns nu i hela 
kommunen. 

Hans Andersson (L) redogör för KSON:s upphandling och utdelning av broddar. 
Förvaltningen har delat ut broddar för invånare 65+ vid tre tillfällen. Broddar delas ut via 
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KSON:s husläkarmottagningar, kundvalens utförare, Norrtälje kommuns kontaktcenter och 
KSON:s egen reception. 

Avslutningsvis informerar Hans Andersson (L) om en ny träffpunkt i Herräng som sedan den 
1 januari 2025 drivs i samverkan mellan Folkets husförening och KSON och är öppen för 
alla. Träffpunkten ger möjlighet till social samvaro och aktiviteter och deltagandet kostar 
ingenting. 
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§7     Dnr KS 2020-2271 

Beslut om antagande av Översiktsplan 2050 Norrtälje kommun 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar anta Översiktsplan 2050 Norrtälje kommun (daterad 17 
februari 2025) som när beslutet vunnit laga kraft ersätter Översiktsplan 2040 Norrtälje 
kommun (antagen den 9 december 2013) samt ersätter följande fördjupningar av 
översiktsplanen för Norrtälje kommun; Fördjupning av översiktsplanen för Älmsta samhälle 
(2006), Fördjupad översiktsplan för skärgården (2005), Fördjupning av översiktsplanen för 
Hallstavik (1999), Fördjupad översiktsplan för Edsbro (1995) samt Fördjupad översiktsplan 
för Svanberga (1993). 

Sammanfattning av ärendet 

Alla kommuner ska ha en aktuell översiktsplan. Norrtälje kommun har tagit fram en ny 
översiktsplan, Översiktsplan 2050. Översiktsplanen följer Boverkets ÖP-modell och består 
av en utvecklingsinriktning, en mark- och vattenanvändningskarta samt ställningstaganden 
om allmänna intressen. Översiktsplanen tar sikte på år 2050 och omfattar hela Norrtälje 
kommun. Planen syftar till att ge vägledning för beslut om hur mark- och vattenområden ska 
användas och hur den byggda miljön ska användas, utvecklas och bevaras. Den beskriver 
hur Norrtälje kommun ska utvecklas hållbart och säkerställa att höga värden bevaras och 
stärks samtidigt som utvecklingen bidrar till att nyttja Norrtälje kommuns potential. 
Översiktsplanen är digital och finns tillgänglig i sin helhet på kommunens webbsida, både i 
digitalt format och i PDF-form för utskrift eller nedladdning. Översiktsplan 2050 ersätter 
Översiktsplan 2040 Norrtälje kommun när planen vunnit laga kraft. Vidare ersätter planen 
följande fördjupningar av översiktsplanen; Fördjupning av översiktsplanen för Älmsta 
samhälle (2006), Fördjupad översiktsplan för skärgården (2005), Fördjupning av 
översiktsplanen för Hallstavik (1999), Fördjupad översiktsplan för Edsbro (1995) samt 
Fördjupad översiktsplan för Svanberga (1993).  

Beslutsunderlag 

§19 KS Beslut om antagande av Översiktsplan 2050 Norrtälje kommun 

Beslut om antagande av Översiktsplan 2050 Norrtälje kommun 

Bilaga 1 - Översiktsplan 2050 Norrtälje kommun 

Bilaga 2 - Hållbarhetsbedömning Översiktsplan 2050 Norrtälje kommun – med MKB för 
strategisk miljöbedömning 

Bilaga 3 - Särskilt utlåtande Översiktsplan 2050, inklusive särskild sammanställning enligt 
miljöbalken 
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Bilaga 4 - Översiktsplan 2050 - digital plankarta inför beslut om antagande 

Återrremissyrkande Ärende 8- Beslut om antagande av Översiktsplan 2050 Norrtälje 
kommun  KF20250217 (V) 

Beslutande sammanträde 

Protokollsanteckningar 

Andrea Kronvall (SD) lämnar in följande protokollsanteckning: 

"Sverigedemokraterna väljer att släppa fram ÖP 2050, även om vi har vissa synpunkter på 
innehållet. Under remisstiden har vi framfört våra åsikter i ett yttrande, och lyfter här några 
av de viktigaste aspekterna vilka inte har beaktats i tillräckligt hög utsträckning i 
slutversionen:  

• Vi motsätter oss en fortsatt planering baserad på en befolkningsökning om 1000 
personer per år (650 – 1000 personer), då en sådan expansion tidigare har lett till 
betydande problem, inklusive kapacitetsbrist i infrastrukturen och växtvärk i 
Norrtälje. Dessa problem har haft direkt negativ påverkan på kommunens invånare.  

• Gällande RUFS 2050 anser vi att RUFS:ens betydelse behöver tonas ned i 
översiktsplanen. RUFS är ett ej bindande dokument från Regionen där en helt ny 
version är i antågande. Vidare anser vi att det kommunala självbestämmandet ska 
bejakas och att Norrtälje kommun inte behöver ta en sådan stor hänsyn till en plan 
som inte tar hänsyn till vår kommun. Bland annat lyser landsbygdsperspektivet med 
sin frånvaro i RUFS som dessutom bygger på felaktiga inflyttningssiffror till 
Stockholm, då man numera har negativa flyttal.  

• Kustsamhällena spelar en avgörande roll i att koppla samman skärgården med 
fastlandet. Dessa samhällen bör utvecklas varsamt och i dialog med ortsborna, med 
ett bredare perspektiv än enbart turism. Planen nämner detta men ger fortfarande 
en övervikt åt turismutveckling. 

• Krisberedskap och beredskapsplanering borde ha lyfts tydligare, antingen som ett 
eget avsnitt eller som en genomgående utgångspunkt i planen.  

• Pilotprojekt kring småskaliga reningsverk pågår och bör beaktas i ÖP 2050, särskilt i 
relation till §6 Lagen om allmänna vattentjänster, då detta är relevant för 
vattenförsörjningen på landsbygden och i skärgården. 

Man bör även ha i åtanke att nya utvecklingsmöjligheter och nya förutsättningar kommer att 
uppstå, och det är viktigt att ha en pragmatisk inställning snarare än att cementera varje del 
av planen. En flexibilitet i genomförandet behövs för att kommunen ska kunna ta tillvara på 
framtida möjligheter." 
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Yttranden 

Andrea Kronvall (SD) och Ann-Charlotte Lindblad Söderman (M) yttrar sig. 

Yrkanden 

Jessica Hilwëyn (V), Anna Söderblom (V) och Malin Wedberg (V) yrkar på att 
ärendet återremitteras för vidare beredning med anledning av följande: 

"Den föreslagna översiktsplanen saknar i flera avseenden konkreta åtgärder och tydliga 
genomförandegarantier, vilket är avgörande för att säkerställa att planens intentioner 
faktiskt förverkligas. Vidare anser vi att planen behöver revideras med hänsyn till de 
negativa miljökonsekvenser som identifieras i WSP:s miljökonsekvensbeskrivning, vilka i 
dagsläget inte adresseras tillräckligt. Därutöver kvarstår flera brister som vi tidigare påtalat i 
vårt granskningsyttrande. Även om vissa synpunkter har beaktats, anser vi att ytterligare 
justeringar krävs inom följande områden:  

Klimatavsnittet  

Planen saknar konkreta förslag för att minska transportbehovet på landsbygden, utöka 
bilfria områden i tätorter och begränsa utsläpp från båt- och färjetrafik. För att uppfylla 
kommunens koldioxidbudget behöver tydliga åtgärder inkluderas. Generella klimatåtgärder 
finns, men specifika åtgärder för bilfrihet och sjöfart saknas.  

Bebyggelse på landsbygden 

Planen ger motstridiga signaler genom att både föreslå koncentration av ny bebyggelse och 
samtidigt öppna för fri exploatering. Ny bebyggelse bör styras till tydligt definierade stråk 
och noder för att stärka samhällsservice och kollektivtrafik. Det finns riktlinjer för planerad 
bebyggelse, men det är oklart i vilken omfattning oplanerad exploatering tillåts.  

Jordbruksmark  

Planen är motsägelsefull i sin hantering av jordbruksmark. Trots att den erkänner 
jordbruksmarkens värde tillåts fortsatt exploatering, vilket bör förhindras genom ett tydligare 
skydd.  

Social hållbarhet och bostadsbyggande 

Planen saknar en konkret strategi för att säkerställa en balanserad bostadsmarknad och ett 
ökat utbud av hyresrätter, särskilt i skärgården och stadskärnan.  

Sammanfattning  

Flera av de kritiska punkter vi tidigare lyft har endast delvis beaktats. Översiktsplanen 
saknar fortfarande tydliga åtgärder och genomförandegarantier inom avgörande områden. 
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För att säkerställa en långsiktigt hållbar utveckling yrkar vi därför på att planen 
återremitteras för komplettering och vidare beredning." 

Staffan Tjörnhammar (M) yrkar på följande:  

"Vi föreslår kommunfullmäktige besluta: 

Att                       texten under rubriken ”Utgångspunkter” på sid 10 ska kompletteras med 
nedanstående text:                    

 "Norrtälje kommun ska vara en attraktiv plats för alla generationer, men särskilt för 
barnfamiljer som vill etablera sig och bygga sin framtid här. För att nå detta mål behöver 
bostadsutvecklingen prioritera ett varierat utbud av boendeformer, där småhus spelar en 
central roll men kompletteras av andra bostadstyper för att möta olika behov och 
livssituationer. Möjligheten att äga sitt eget hem är för många en grundläggande del av 
livskvalitet och långsiktig trygghet. Därför ska kommunen aktivt verka för att skapa bättre 
förutsättningar för fler småhus i attraktiva och välplanerade bostadsområden." 

Genom att prioritera småhusbyggande kan kommunen inte bara stärka sin konkurrenskraft 
gentemot andra kommuner i Stockholmsregionen, utan också bidra till en demografisk 
balans och en långsiktigt hållbar tillväxt där fler kan förverkliga sina bostadsdrömmar.” 

Att                       i övrigt besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag" 

Kjell Jansson (M) och Thomas Imeryd (KD) yrkar bifall till Staffan Tjörnhammars (M) 
yrkande. 

Olle Jansson (S) yrkar avslag till Staffan Tjörnhammars (M) yrkande. 

Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), Åsa Wärlinder (C), Tommy Lundqvist (C), Marcus 
Granström (S), Milla Rydstrand (MP) och Patrik Dahl (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att två yrkanden har framställts varav ett formellt yrkande av Jessica 
Hilwëyn (V), Anna Söderblom (V) och Malin Wedberg (V) om att återremittera ärendet och 
ett materiellt yrkande av Staffan Tjörnhammar (M). 

Ordföranden frågar först om kommunfullmäktige ska behandla ärendet idag eller om 
ärendet ska återremitteras i enlighet med Jessica Hilwëyn (V), Anna Söderblom (V) 
och Malin Wedbergs (V) återremissyrkande, och finner att ärendet ska avgöras idag. 

Ordföranden frågar sedan om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag som bifalls av Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), Åsa Wärlinder 
(C), Tommy Lundqvist (C), Marcus Granström (S), Milla Rydstrand (MP) och Patrik Dahl (C) 
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eller om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande, 
som bifalls av Kjell Jansson (M) och Thomas Imeryd (KD) och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  

Votering begärs och genomförs. 

Votering 

Ordföranden fastställer att kommunstyrelsens förslag är huvudförslag och att Staffan 
Tjörnhammars (M) förslag utgör motförslag. Ordföranden instruerar att de som önskar 
stödja kommunstyrelsens förslag röstar Ja och de som önskar stödja Staffan Tjörnhammars 
(M) förslag röstar Nej. 

Resultat 

Ja: 31 

Nej: 30 

Avstår: 0 

Ordföranden finner efter avslutad votering att kommunfullmäktige har beslutat i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag till beslut.  

  

Beslutet ska skickas till  

Handläggare 
Planenheten 
Länsstyrelsen i Stockholms län: stockholm@lansstyrelsen.se 
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§8     Dnr KS 2018-339 

Beslut om antagande av fördjupning av översiktsplanen för 
Norrtälje stad 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar anta Fördjupning av översiktsplanen för Norrtälje stad, daterad 
17 februari 2025, som när beslutet vunnit laga kraft ersätter Utvecklingsplan Norrtälje stad 
(2004) och Fördjupning av översiktsplanen för Nordrona (2005).  

Sammanfattning av ärendet 

Norrtälje stad ska utvecklas till en stad där möjligheterna i en växande småstad förverkligas 
utan bekostnad på stadens attraktivitet och unika charm. En stad i tillväxt ger förutsättningar 
för mervärden utifrån ekonomiska, sociala och ekologiska aspekter, men ogenomtänkt 
tillväxt kan skada de värden som ligger till grund för stadens dragningskraft och 
stadsbornas välstånd. Därför behövs en långsiktig plan som ger vägledning för beslut om 
hur mark- och vattenområden ska användas, hur den byggda miljön ska användas 
utvecklas och bevaras samt hur allmänna intressen ska hanteras. Ett förslag till fördjupning 
av översiktsplanen för Norrtälje stad föreslås nu antas. Ett förslag till fördjupningen av 
översiktsplanen ställdes ut på samråd under våren 2023. Efter revideringar ställdes ett 
förslag ut för granskning under vår-sommar 2024. Efter ytterligare revideringar av ringa 
karaktär finns nu ett planförslag för antagande. Fördjupningen av översiktsplanen tar sikte 
på år 2050 och hanterar de allmänna intressen som bedöms vara de som är särskilt viktiga 
för utvecklingen av Norrtälje stad. Fördjupningen av översiktsplanen är digital och kommer 
finnas tillgänglig i sin helhet på kommunens webbsida, både i digitalt format och i PDF-form 
för utskrift eller nedladdning. 

Beslutsunderlag 

§20 KS Antagande av fördjupning av översiktsplan för Norrtälje stad 

Beslut om antagande av fördjupning av översiktsplanen för Norrtälje stad 

Bilaga 1 - Fördjupning av översiktsplanen för Norrtälje stad 

Bilaga 2 - Miljökonsekvensbeskrivning - Fördjupning av översiktsplanen för Norrtälje stad 

Bilaga 3 - Särskilt utlåtande Fördjupning av översiktsplanen för Norrtälje stad, inklusive 
särskild sammanställning enligt miljöbalken 

Bilaga 4 - Fördjupning av översiktsplanen för Norrtälje stad - digital plankarta inför beslut 
om antagande 
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Beslutande sammanträde 

Anteckning 

Lenneke Sundblom (S) tar över ordförandeskapet. 

Reservationer & protokollsanteckningar 

Jessica Hilwëyn (V) och Anna Söderblom (V) reserverar sig mot beslutet och lämnar 
in följande protokollsanteckning: 

"Den fördjupade översiktsplanen saknar i flera avseenden konkreta åtgärder och tydliga 
genomförandegarantier, vilket är avgörande för att säkerställa att planens intentioner 
faktiskt förverkligas. Vidare bedömer vi att planen behöver revideras med hänsyn till de 
negativa miljökonsekvenser som lyfts fram i WSP:s miljökonsekvensbeskrivning, vilka i 
dagsläget inte adresseras tillräckligt. Därtill kvarstår flera brister som påtalats i vårt tidigare 
granskningsyttrande. Även om vissa synpunkter har beaktats, anser vi att ytterligare 
justeringar krävs inom följande områden: 

Klimatpåverkan  

Planen erkänner påverkan från exploatering av skog och jordbruksmark samt ökade 
transportbehov, men saknar konkreta kompensationsåtgärder. För att säkerställa en hållbar 
utveckling måste planen innehålla tydliga åtgärder kopplade till kommunens 
koldioxidbudget.  

Jordbruksmark  

Trots vissa justeringar i plantexten tillåts fortfarande omfattande exploatering av 
jordbruksmark, i strid med RUFS, jordbruksmarksstrategin och beredskapsperspektivet. 
Planen erkänner visserligen jordbruksmarkens värde men saknar tillräckliga 
skyddsåtgärder.  

Låglänt bebyggelse (Björnö)  

Den planerade bebyggelsen i Björnö ligger under nivån 2,70 meter, vilket kräver omfattande 
markhöjningar och medför betydande klimatpåverkan. Översvämningsriskerna hanteras till 
viss del i planen, men klimatpåverkan från markhöjningsåtgärder adresseras inte tillräckligt 
tydligt. Vi anser att detta område inte bör exploateras.  

Nordrona 

Planen är otydlig avseende markanvändningen i Nordrona, ett område med höga 
naturvärden och stor rekreativ betydelse. Dessa värden erkänns i planen, men det saknas 
garantier för att området bevaras som naturområde.  
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Bostäder och social hållbarhet 

Den sociala konsekvensanalysen bör få en tydligare genomslagskraft i planen. För att 
främja en mer blandad bostadsstruktur behöver målsättningar och indikatorer konkretiseras. 
Andelen hyresrätter bör ökas, särskilt i områden som Norra Knutby torg, Baldersgatan, 
Färsna och Flygfyren. Planen bör även inkludera konkreta lösningar för att hantera 
kapacitetsbristen vid Lindholmens avloppsreningsverk.  

Sammanfattning 

Flera av de kritiska synpunkter vi tidigare lyft har endast delvis beaktats. Den fördjupade 
översiktsplanen saknar fortfarande tydliga åtgärder och genomförandegarantier inom 
avgörande områden. För att säkerställa en hållbar och långsiktig utveckling anser vi därför 
att planen bör återremitteras för komplettering och vidare beredning." 

Yttranden 

Kjell Jansson (M), Henning Larsson (S), Ann Lewerentz (M), Milla Rydstrand (MP), Staffan 
Tjörnhammar (M), Hans Andersson (L) och Albin Viktorsson (M) yttrar sig. 

Yrkanden 

Jessica Hilwëyn (V), Anna Söderblom (V) och Malin Wedberg (V) yrkar på att ärendet 
återremitteras för vidare beredning med anledning av följande: 

"Den fördjupade översiktsplanen saknar i flera avseenden konkreta åtgärder och tydliga 
genomförandegarantier, vilket är avgörande för att säkerställa att planens intentioner 
faktiskt förverkligas. Vidare bedömer vi att planen behöver revideras med hänsyn till de 
negativa miljökonsekvenser som lyfts fram i WSP:s miljökonsekvensbeskrivning, vilka i 
dagsläget inte adresseras tillräckligt. Därtill kvarstår flera brister som påtalats i vårt tidigare 
granskningsyttrande. Även om vissa synpunkter har beaktats, anser vi att ytterligare 
justeringar krävs inom följande områden: 

Klimatpåverkan  

Planen erkänner påverkan från exploatering av skog och jordbruksmark samt ökade 
transportbehov, men saknar konkreta kompensationsåtgärder. För att säkerställa en hållbar 
utveckling måste planen innehålla tydliga åtgärder kopplade till kommunens 
koldioxidbudget.  

Jordbruksmark  

Trots vissa justeringar i plantexten tillåts fortfarande omfattande exploatering av 
jordbruksmark, i strid med RUFS, jordbruksmarksstrategin och beredskapsperspektivet. 
Planen erkänner visserligen jordbruksmarkens värde men saknar tillräckliga 
skyddsåtgärder.  
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Låglänt bebyggelse (Björnö)  

Den planerade bebyggelsen i Björnö ligger under nivån 2,70 meter, vilket kräver omfattande 
markhöjningar och medför betydande klimatpåverkan. Översvämningsriskerna hanteras till 
viss del i planen, men klimatpåverkan från markhöjningsåtgärder adresseras inte tillräckligt 
tydligt. Vi anser att detta område inte bör exploateras.  

Nordrona 

Planen är otydlig avseende markanvändningen i Nordrona, ett område med höga 
naturvärden och stor rekreativ betydelse. Dessa värden erkänns i planen, men det saknas 
garantier för att området bevaras som naturområde.  

Bostäder och social hållbarhet 

Den sociala konsekvensanalysen bör få en tydligare genomslagskraft i planen. För att 
främja en mer blandad bostadsstruktur behöver målsättningar och indikatorer konkretiseras. 
Andelen hyresrätter bör ökas, särskilt i områden som Norra Knutby torg, Baldersgatan, 
Färsna och Flygfyren. Planen bör även inkludera konkreta lösningar för att hantera 
kapacitetsbristen vid Lindholmens avloppsreningsverk.  

Sammanfattning 

Flera av de kritiska synpunkter vi tidigare lyft har endast delvis beaktats. Den fördjupade 
översiktsplanen saknar fortfarande tydliga åtgärder och genomförandegarantier inom 
avgörande områden. För att säkerställa en hållbar och långsiktig utveckling anser vi därför 
att planen bör återremitteras för komplettering och vidare beredning." 

Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), Patrik Dahl (C) och Thomas Imeryd (KD) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige ska behandla ärendet idag eller om ärendet ska 
återremitteras i enlighet med Jessica Hilwëyn (V), Anna Söderblom (V), Malin Wedberg 
(V)) återremissyrkande, och finner att ärendet ska avgöras idag. 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag, som bifalls av Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), Patrik Dahl (C) och Thomas 
Imeryd (KD) och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 
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Beslutet ska skickas till  

Handläggare 
Planenheten 
Länsstyrelsen i Stockholms län: stockholm@lansstyrelsen.se 
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§9     Dnr KS 2024-1995 

Revidering av nu gällande bestämmelser om ersättning till 
kommunala förtroendevalda i Norrtälje kommun 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar återemittera ärendet till val- och demokratinämnden med 
anledning av att en rättelse behöver göras. 

Sammanfattning av ärendet 

Val- och demokratinämnden har lämnat ett förslag till kommunfullmäktige gällande en 
förändring av Norrtälje kommuns nuvarande ersättningsbestämmelser (ERS 18) som 
kommunstyrelsen behöver bereda inför att förslaget ska behandlas av kommunfullmäktige. 
Förändringen är föranledd av att nuvarande bestämmelser står i strid med Högsta 
Förvaltningsdomstolens domslut gällande rätten till förlorad arbetsinkomst för uppdrag som 
inte sker på betydande del av heltid eller mer. 

I praktiken innebär det att ersättningsbestämmelsernas regler för årsarvode måste 
förändras så att alla uppdrag förutom kommunalråden har rätt sammanträdes- och 
förrättningsersättning samt förlorad arbetsinkomst och restidsersättning. För att förslaget 
inte ska bli kostnadsdrivande har merparten av alla årsarvoderade uppdrag sänkts med 1– 
2%. Sänkningen har baserats på instansens faktiska mötestid.  

Beslutsunderlag 

§22 KS Revidering av nu gällande bestämmelser om ersättning till kommunala 
förtroendevalda i Norrtälje kommun 

Förslag till beslut gällande reviderade ersättningsbestämmelser 

Ersättningsbestämmelser 2025 

Ersättningsbestämmelser  föreslagen ändring 

Val- och demokratinämndens beslut 2024-11-21 §77 - Revidering av nu gällande 
bestämmelser om ersättning till kommunala förtroendevalda i Norrtälje kommun 

Beslutande sammanträde 

Anteckning 

Åsa Wennerfors (L) tar över ordförandeskapet. 
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Jäv 

Andrea Kronvall (SD) och Staffan Tjörnhammar (M) meddelar jäv och deltar inte i 
handläggningen av beslutet. 

Yrkanden 

Ingrid Markström (S) yrkar på att ärendet återremitteras till val- och demokratinämnden med 
anledning av att en rättelse behöver göras. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta om ärendet idag eller återremittera 
det och finner med acklamation att det ska återremitteras.  

  

Beslutet ska skickas till  

Val- och demokratinämnden 
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§10     Dnr KS 2024-1961 

Kapitaltäckningsgaranti Tiohundra AB 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar:  

1. Godkänna kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje (KSON) utställande 
av en oåterkallelig kapitaltäckningsgaranti till Tiohundra AB om högst 100 mnkr, till 
och med den 31 maj 2027, för att säkerställa att bolagets egna kapital inte 
understiger hälften av aktiekapitalet, under förutsättning att regionfullmäktige i 
Region Stockholm fattar motsvarande beslut.  

2. Norrtälje kommun förbinder sig att vid anfordran lämna extra medlemsbidrag till 
KSON motsvarande Norrtälje kommuns andel av det belopp som Tiohundra AB från 
tid till annan avropar från KSON enligt gällande kapitaltäckningsgaranti, under 
förutsättning att regionfullmäktige i Region Stockholm har godkänt 
kapitaltäckningsgarantin enligt föregående beslutsmening. 

Sammanfattning av ärendet 

Direktionen för Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje beslutade 2024-11-21 
att ställa ut en oåterkallelig kapitaltäckningsgaranti till Tiohundra AB om högst 100 mnkr, till 
och med den 31 maj 2027 för att säkerställa att bolaget Tiohundra AB:s egna kapital inte 
understiger hälften av aktiekapitalet, under förutsättning att förbundsmedlemmarna 
förbinder sig att lämna motsvarande tillskott till förbundet. Den kapitaltäckningsgaranti som 
tidigare beslutats löper ut den 30 april 2025 har godkänts av Region Stockholm och 
Norrtälje kommun.  

Fullmäktige i Norrtälje kommun och Region Stockholm föreslås godkänna 
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtäljes utställande av en oåterkallelig 
kapitaltäckningsgaranti till Tiohundra AB om högst 100 mnkr till och med den 31 maj 2027, 
för att säkerställa att bolagets egna kapital inte understiger hälften av aktiekapitalet. 
Norrtälje kommun förbinder sig att vid anfordran lämna extra medlemsbidrag till KSON 
motsvarande Norrtälje kommuns andel av det belopp som Tiohundra AB från tid till annan 
avropar från KSON enligt gällande kapitaltäckningsgaranti, under förutsättning att 
regionfullmäktige i Region Stockholm har godkänt kapitaltäckningsgarantin 

Beslutsunderlag 

§4 KS Kapitaltäckningsgaranti Tiohundra AB 

Tjänsteutlåtande Kapitaltäckningsgaranti Tiohundra AB 
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Bilaga 1 - Protokollsutdrag KSON 2024-11-21 § 130 Kapitaltäckningsgaranti Tiohundra AB 

Bilaga 2 - Tjänsteutlåtande KSON Kapitaltäckningsgaranti Tiohundra AB 

Beslutande sammanträde 

Yrkanden 

Ulrika Falk (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag, som bifalls av Ulrika Falk (S), och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet 
med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg Norrtälje 

Regionstyrelsen, Region Stockholm 

Kommunstyrelsekontoret, ekonomiavdelningen 
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§11     Dnr KS 2024-1814 

Investering - Kärl för förpackningsinsamling i småbostadshus 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar:  

1. Bevilja Norrtälje vatten och avfall AB investeringsanslag om 85 300 tkr samt start av 
projekt för implementering av fastighetsnära insamling av förpackningar för 
småbostadshus.  

2.  Investeringen finns med inom beslutad investeringsplan för bolaget i Mål och 
budget 2025-2027. 

3.  Årliga drift och kapitalkostnader finansieras i första hand av schablonbidrag genom 
producentansvaret via utbetalning från Naturvårdsverket, kostnader därutöver täcks 
av avfallskollektivet. 

Sammanfattning av ärendet 

Styrelsen för Norrtälje Kommunhus AB har behandlat ärendet den 29 januari 2025. 

Styrelsen för Norrtälje vatten och avfall AB (NVAA) har behandlat ärendet den 10 december 
2024.  

För investeringar över 20 mnkr krävs enligt ägardirektiven ett beslut av kommunfullmäktige. 
I enlighet med förordningen (2022:1274) om producentansvar för förpackningar ska 
fastighetsnära insamling (FNI) vara införd i Norrtälje kommun senast den 1 januari 2027. 
Beslut om insamlingssystem för småbostadshus fattades av Norrtälje Kommunhus AB den 
28 augusti 2024 (dnr NKAB 2024-21 och NVAA 2024-186). För att genomföra detta krävs 
inköp av cirka 44 000 kärl och påhängsbehållare för metall samt utplacering av dessa. 
Investeringen är beräknad till 85 300 tkr varav 68 600 tkr är kostnad för inköp av kärl. 

Beslutsunderlag 

§8 KS Investering 2025 – Förpackningsinsamling – implementering av fastighetsnära 
insamling av förpackningar för småbostadshus 

Tjänsteutlåtande - Investering 2025 – Förpackningsinsamling – implementering av 
fastighetsnära insamling av förpackningar för småbostadshus 

Bilaga 1 – Investeringskalkyl samt driftkostnader(557326) (0) 

Bilaga 2 – Protokoll från NKAB 29 januari 2025 
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Bilaga 3 Protokoll NVAA 10 dec 2024(557329) (0) 

Bilaga 4 Investerings PM NVAA 26 nov(557328) (0) 

Beslutande sammanträde 

Protokollsanteckningar 

Andrea Kronvall (SD) lämnar in följande protokollsanteckning: 

"Sverigedemokraterna ser positivt på att kommunen tar steg för att förbättra 
avfallshanteringen och underlätta för invånarna att sortera sitt avfall på ett smidigt sätt. Det 
är också bra att genomförandet sker över en längre tidsperiod, vilket möjliggör en mer 
genomtänkt och effektiv process. 

Samtidigt är det viktigt att poängtera att en investering på över 85 miljoner kronor är en stor 
satsning som kräver ansvarsfull hantering, både ekonomiskt och praktiskt. Vi ser potential i 
fastighetsnära insamling för att öka återvinningen, men vi måste också vara medvetna om 
de utmaningar och kostnader som följer. Det är osäkert om producentansvaret och 
ersättningen från Naturvårdsverket kommer att täcka kommunens kostnader fullt ut. 
Dessutom kan genomförandet vara särskilt problematiskt i vissa delar av kommunen, inte 
minst på landsbygden, där den praktiska hanteringen kan bli mer komplicerad. 

Det är positivt att införandet sker stegvis genom pilotprojekt och områdesvis utplacering, 
vilket ger möjlighet till löpande utvärdering och justeringar. Vi betonar dock vikten av 
noggrann uppföljning av kostnaderna för att säkerställa att avfallskollektivet och invånarna 
inte drabbas av en onödigt stor ekonomisk börda." 

Yttranden 

Andrea Kronvall (SD), Anna Söderblom (V) och Sverker Nyman (S) yttrar sig. 

Yrkanden 

Olle Jansson (S), Robert Beronius (L) och Staffan Tjörnhammar (M) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag, som bifalls av Olle Jansson (S), Robert Beronius (L) och Staffan Tjörnhammar (M) 
och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 
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Beslutet ska skickas till  

Norrtälje vatten och avfall AB 

Kommunstyrelsekontoret 
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§12     Dnr KS 2024-499 

Antagande av Jordbruksmarksstrategi för Norrtälje kommun 

Beslut 

Kommunfullmäktige antar förslag till Jordbruksmarksstrategi för Norrtälje kommun.  

Sammanfattning av ärendet 

I Mål & Budget 2024–2026 anges att ett av kommunstyrelsens uppdrag under år 2024 är att 
ta fram en strategi för hur jordbruksmarkens värden ska beaktas i planering och utveckling. 
Ett förslag till sådan strategi, så kallad Jordbruksmarksstrategi, är nu framtaget. Syftet med 
strategin är att skydda brukningsvärd jordbruksmark från exploatering, vilket i sin tur skapar 
förutsättningar för en högre självförsörjningsgrad, livsmedelsberedskap och en mer 
motståndskraftig livsmedelsförsörjning. Strategin innehåller en kartläggning av 
jordbruksmarkens brukningsvärde och en vägledning för hur jordbruksmark ska hanteras i 
översiktlig planering, detaljplanering och bygglovsärenden. Genom det skydd av 
jordbruksmarken som strategin syftar till att åstadkomma skapas förutsättningar för att 
långsiktigt skydda framtida tillgång till nödvändiga livsmedel, bibehålla och utveckla 
arbetstillfällen på landsbygden, bevara kommunens attraktiva landsbygds- och 
skärgårdsmiljöer samt värna om landsbygdens och skärgårdens ekosystem. 

Beslutsunderlag 

§21 KS Antagande av Jordbruksmarksstrategi för Norrtälje kommun 

Antagande av Jordbruksmarksstrategi för Norrtälje kommun 

Bilaga 1 - Jordbruksmarksstrategi för Norrtälje kommun 

Bilaga 2 - Yttrande från Kultur- och fritidsnämnden 

Bilaga 3 - Yttrande från Barn- och skolnämnden 

Bilaga 4 - Yttrande från Bygg- och miljönämnden 

Bilaga 5 - Yttrande från Utbildningsnämnden 

Bilaga 6 - Yttrande från Socialnämnden 
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Beslutande sammanträde 

Reservationer & protokollsanteckningar 

Thomas Imeryd (KD), Staffan Tjörnhammar (M) och Andrea Kronvall (SD) reserverar sig 
mot beslutet. 

Andrea Kronvall (SD) lämnar in följande protokollsanteckning: 

"Inför valet 2022 lovade SD att ta fram en jordbruksmarksstrategi för Norrtälje kommun. Vi 
såg att det saknades tydliga riktlinjer för hur den ökande exploateringen av jordbruksmark 
ska hanteras och att det fanns ett behov av att ge jordbruket den långsiktiga planering det 
förtjänar. Därför har vi nu nått fram till beslut i fullmäktige. Strategin är ett verktyg för att 
säkerställa att livsmedelsproduktionen prioriteras på lång sikt, att vårt kulturarv respekteras 
och att vi, förhoppningsvis, stärker vår självförsörjningsgrad. 

Strategin klargör att brukningsvärd jordbruksmark ska skyddas från exploatering, och att 
alternativa lösningar alltid ska övervägas innan jordbruksmark bebyggs. Den skapar också 
tydligare riktlinjer för hur vi ska väga in jordbrukets intressen i den fysiska planeringen och 
hur vi kan arbeta med kompensatoriska åtgärder om mark ändå måste tas i anspråk. 

SD stödjer även Moderaternas förslag om att tydligare betona äganderätten. Tillägget är en 
viktig markering för att skydda jordbruksmarken, men det måste ske med respekt för dem 
som äger och brukar den. Idag möter exempelvis barn och arvtagare till gårdar onödigt 
stora hinder när de vill bygga ett eget hus på marken, det är inte rimligt." 

Yttrande 

Hans Andersson (L) och Ann Lewerentz (M) yttrar sig. 

Yrkanden 

Robert Beronius (L), Åsa Wärlinder (C), Anna Söderblom (V), Olle Jansson (S), Marcus 
Granström (S), Milla Rydstrand (MP) och Patrik Dahl (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Staffan Tjörnhammar (M) yrkar på följande: 

"Vi föreslår kommunfullmäktige besluta 

Att                       texten under rubriken ”1.1 Bakgrund” på sid 4 ska ha följande 
lydelse:                 

”Jordbruksmarken som resurs är av stor betydelse för livsmedelsproduktion, 
klimatanpassning och biologisk mångfald. Miljöbalken fastslår att jordbruksmark är av 
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nationell betydelse och att den endast får exploateras då det krävs för att tillgodose ett 
väsentligt samhällsintresse. Samtidigt som trenden visar att jordbruksmarken minskar i 
Sverige, vittnar rättspraxis från de senaste åren om att skyddet av jordbruksmark har stärkts 
genom en allt stramare tolkning av lagstiftningen. 

Jordbruksmarksfrågan är högaktuell på många sätt. Jordbruksmarken är en viktig faktor för 
att hantera framtidens utmaningar, såsom klimatförändringar. Trots det exploateras 
jordbruksmark för ny bebyggelse och infrastruktur eller planteras med skog. Den 
jordbruksmark som brukas idag är ett resultat av generationers arbete med odling och bete 
för produktion av livsmedel och djurfoder. Att kultivera och förädla jordbruksmarken är ett 
tidskrävande och långsiktigt arbete som går förlorat när marken exploateras eller tillåts växa 
igen. Det är långt svårare att skapa ny bördig jordbruksmark än att bevara den befintliga. En 
viktig skillnad är dock att den igenvuxna jordbruksmarken är möjlig att återskapa, till skillnad 
från den mark som exploaterats. 

Jordbruksmark är inte bara en resurs för livsmedelsförsörjning, utan också en del av vårt 
demokratiska välståndssamhälle där äganderätten utgör en central grundsten. Respekt för 
äganderätten stärker förtroendet för samhällets institutioner och säkerställer att markägare 
långsiktigt kan förvalta och utveckla sina resurser. För att värna denna princip måste 
strategin tillämpas varsamt. Den får inte inskränka äganderätten mer än vad som redan 
regleras i överordnad författning, och den omfattar inte markområden under tre hektar, då 
dessa har en begränsad betydelse för strategisk livsmedelsproduktion. Mindre områden kan 
dock spela en viktig roll för att bevara det öppna landskapet och den biologiska mångfalden, 
och kommunen uppmuntrar frivilliga initiativ för att värna dessa värden. 

Den svenska produktionen av livsmedel täcker endast ett fåtal livsmedelsgrupper inom den 
egna konsumtionen. Detta gäller till exempel spannmål och, i stort sett, ägg, socker och 
morötter. Många andra livsmedel importeras för att klara behovet. Vid EU-inträdet 1995 var 
75 % av all mat som konsumerades i Sverige producerad inom landet. Sedan dess har 
andelen svensk mat minskat till omkring 50 %. 

Genom att beakta både behovet av att skydda jordbruksmark och respektera äganderätten 
bidrar strategin till ett långsiktigt hållbart samhälle där såväl markens produktivitet som 
individens frihet värnas.” 

Att                       i övrigt besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag" 

Kjell Jansson (M), Andrea Kronvall (SD) och Thomas Imeryd (KD) yrkar bifall till Staffan 
Tjörnhammars (M) yrkande. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag som bifalls av Robert Beronius (L), Åsa Wärlinder (C), Anna 
Söderblom (V), Olle Jansson (S), Marcus Granström (S), Milla Rydstrand (MP) och Patrik 
Dahl (C) eller om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) 
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yrkande, som bifalls av Kjell Jansson (M), Andrea Kronvall (SD) och Thomas Imeryd (M), 
och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och genomförs. 

Votering 

Ordföranden fastställer att kommunstyrelsens förslag är huvudförslag och att Staffan 
Tjörnhammars (M) förslag utgör motförslag. Ordföranden instruerar att de som önskar 
stödja kommunstyrelsens förslag röstar Ja och de som önskar stödja Staffan Tjörnhammars 
(M) förslag röstar Nej. 

Resultat 

Ja: 31 

Nej: 30 

Avstår: 0 

Ordföranden finner efter avslutad votering att kommunfullmäktige har beslutat i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag till beslut.  

  

Beslutet ska skickas till  

Planenheten 
Handläggare 
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§13     Dnr KS 2024-2111 

Svar på interpellation från Andrea Kronvall (SD) angående 
vänthallen vid Hallstaviks busstation till kommunstyrelsens 
ordförande Ulrika Falk (S) 

Beslut 

Kommunfullmäktige anser interpellationen besvarad. 

Beslutsunderlag 

§333 KF Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) angående 
vänthallen vid Hallstaviks busstation från Andrea Kronvall (SD) 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) angående vänthallen vid 
Hallstaviks busstation från Andrea Kronvall (SD) 

Svar på interpellation Hallstaviks busstation 

Beslutande sammanträde 

Yttranden 

Andrea Kronvall (SD) och Ulrika Falk (S) yttrar sig. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser interpellationen besvaras och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 
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§14     Dnr KS 2025-263 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) 
angående erbjuda kostnadsfria vattenprov på Rådmansö från 
Karl-Göran Edberg (SD) 

Beslut 

Kommunfullmäktige anser frågan besvarad. 

Beslutsunderlag 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) från Karl-Göran Edberg (SD) 
angående erbjuda kostnadsfria vattenprov på Rådmansö 

Beslutande sammanträde 

Yttrande 

Karl-Göran Edberg (SD) och Ulrika Falk (S) yttrar sig. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser frågan besvarad och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 
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§15     Dnr KS 2025-261 

Motion från Andrea Kronvall (SD) och Karl-Göran Edberg (SD) 
Systematisk inventering och tillsyn av enskilda 
avloppslösningar i Norrtälje kommun – för bättre hälsa, miljö 
och för att förebygga LAV 6 

Beslut 

Kommunfullmäktige överlämnar motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

Beslutsunderlag 

Motion om systematisk inventering och tillsyn av enskilda avloppslösningar i Norrtälje 
kommun 

Beslutande sammanträde 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan överlämna motionen till kommunstyrelsen 
för beredning, och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Kommunstyrelsen 
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2025-02-17 

Kommunfullmäktige 
 
  

   

 

Digitalt  signerat Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§16     Dnr KS 2025-272 

Hamed Abbasi (SD) avsägelse av uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner Hamed Abbasis (SD) avsägelse av uppdrag som 
ledamot i kommunfullmäktige. 

2. Omräkning begärs av länsstyrelsen. 

Beslutande sammanträde 

Valberedningens ordförande Olle Jansson (S) delger kommunfullmäktige Hamed Abbasis 
(SD) avsägelse som ledamot i kommunfullmäktige. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunfullmäktiges 
valberednings förslag, och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Förtroendemannaregistret  

Länsstyrelsen  

Löneservice 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2025-02-17 

Kommunfullmäktige 
 
  

   

 

Digitalt  signerat Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§17     Dnr KS 2025-234 

Maria Gerlofson (MP) avsägelse av uppdrag som ersättare i 
bygg- och miljönämnden från och med den 28 april 2025, samt 
val av ny ersättare 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner Maria Gerlofsons (MP) avsägelse av uppdraget som 
ersättare i bygg- och miljönämnden från och med den 28 april 2025. 

2. Ingen ny nominering förelåg. 

Beslutande sammanträde 

Valberedningens ordförande Olle Jansson (S) delger kommunfullmäktige Maria Gerlofson 
(MP) avsägelse som ersättare i bygg- och miljönämnden från och med den 28 april 2025. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunfullmäktiges 
valberednings förslag, och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Förtroendemannaregistret 

Bygg- och miljönämnden 

Löneservice  
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Kommunfullmäktige 
 
  

   

 

Digitalt  signerat Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§18     Dnr KS 2025-235 

Frida Ranft (S), avsägelse av uppdrag som ledamot i styrelsen 
för Norrtälje Energi AB med dotterbolag, samt val av ny 
ledamot 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Frida Ranfts (S) avsägelse av uppdraget som ledamot i 
styrelsen för Norrtälje Energi AB med dotterbolag, samt väljer Maria Klockare (S) som ny 
styrelseledamot innevarande period samt för perioden 2025-2027. 

Beslutande sammanträde 

Valberedningens ordförande Olle Jansson (S) delger kommunfullmäktige Frida Ranfts (S) 
avsägelse som ledamot i styrelsen för Norrtälje Energi AB med dotterbolag samt nominerar 
Maria Klockare (S) till ny styrelseledamot. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunfullmäktiges 
valberednings förslag, och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Förtroendemannaregistret 

Norrtälje Energi AB 

Löneservice 

Den valda 
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Kommunfullmäktige 
 
  

   

 

Digitalt  signerat Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§19     Dnr KS 2025-254 

Val av fyra huvudmän i Roslagens Sparbank till och med 
årsstämma 2029 vars mandatperiod utgår vid årsstämma 2025 

Beslut 

Kommunfullmäktige väljer följande fyra till huvudmän i Roslagens Sparbank från årsstämma 
2025 till och med årsstämma 2029: 

• Janeth Tjörnhammar (M) 
• Lenneke Sundblom (S) 
• Lena Norén Melin (S)  
• Sören Karlsson (SD) 

 
Beslutande sammanträde 

Valberedningens ordförande Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges 
valberednings nomineringar till huvudmän i Roslagens Sparbank från årsstämman 2025 till 
och med årsstämma 2029 enligt följande: 

• Janeth Tjörnhammar (M) 
• Lenneke Sundblom (S) 
• Lena Norén Melin (S)  
• Sören Karlsson (SD) 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunfullmäktiges 
valberednings förslag, och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 

  

Beslutet ska skickas till  

Förtroendemannaregistret  

Roslagens Sparbank  

De valda  

Löneservice  
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Kommunfullmäktige 
 
  

   

 

Digitalt  signerat Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§20     Dnr KS 2025-3 

Meddelanden - anmäls i kommunfullmäktige 

Beslut 

Meddelandet anmäls och läggs till handlingarna. 

Beslutsunderlag 

Rapportering enligt 16 kap. 6 h § SoL av ej verkställda beslut 2024-07-01-2024-09-30 

Beslutande sammanträde 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan godkänna meddelandet och lägga det till 
handlingarna, och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detta. 
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